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Interpellation till Regionstyrelsens ordförande 
 

Vem håller i taktpinnen när det gäller 

digitalisering i Region Västerbotten? 
 
Digitalisering lyfts ofta som en smart lösning på många utmaningar, allt från 
avstånd till förenkling av uppgifter. Vi har under Covid-19 sett att digitala 

mötesformer fungerar inom många olika områden. Det finns ett stort behov av 
att verksamhetsutveckla med stöd av digitalisering. 
Företag och kulturarbetare använder tekniken för att bättre nå ut och hitta större 

marknader. Hälso-sjukvården behöver bli mer tillgänglig och flexibel och här är 
också digitaliseringen viktig. Listan kan göras lång. Det är både klokt och 

nödvändigt att regionen hanterar denna utveckling på ett strukturerat sätt. 
 
Det gör oss då lite fundersamma när vi hör att Regionstyrelse och Hälso-

sjukvårdsnämndens förvaltningar jobbar med en Digitaliseringsstrategi 2021–
2030 samtidigt som Regional utvecklings förvaltning just påbörjat arbetet med 

en Digital agenda. Visst borde det vara självklart med ett gemensamt upplägg 
med de tre förvaltningarna? Västerbottningar kan ju faktiskt vara både 

företagare, konsument och patient. 
 
Ska vi driva digitaliseringsutvecklingen framåt behövs det samarbete, inte 

stuprör. 
  

 
Mina frågor till regionstyrelsens ordförande är därför: 
 

1. Hur ser du på ett sammanhållet arbete med digitalisering i regionen? 
2. Varför arbetar man inte tillsammans med denna strategi? 

3. När kan vi räkna med att det kommer en gemensam digitaliseringsstrategi 
för hela Region Västerbotten? 

 

Ewa-May Karlsson, Centerpartiet 


